



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 26-02-2023 09:02:26 AM Subject: Board meeting results</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: AM 09:02:26 2023-02-26 الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الاداره</p>
<p>With reference to the minutes of the meeting of the Board of Directors No. 1/2023, which was held on 25/02/2023, we would like to inform you that the financial statements were approved and approved as on 31/12/2022, and the Board of Directors decided to set an initial date for the ordinary general assembly meeting on 13 / 04/2023, which falls on thursday , and you will be informed upon approval from the Ministry of Industry and Trade.</p>	<p>بالإشارة إلى محضر اجتماع مجلس الاداره رقم 2023/1 والذي انعقد بتاريخ 2023/02/25 نود اعلامكم بأنه تم الاقرار والمصادقه على البيانات الماليه كما في تاريخ 2022/12/31 ، كما وقد قرر مجلس الاداره تحديد موعد اولي لاجتماع الهيئه العامه العادي بتاريخ 2023/04/13 والذي يصادف يوم الخميس وسيتم موافاتكم عند الموافقه من وزاره الصناعه والتجاره .</p>
<p>25-02-2023</p>	<p>25-02-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>